

The Natural Choice...



Tanuf | AlJabal AlAkhdar | Salsabeel | Assaha

- the Home of Tanuf Natural Water...

الشركة الوطنية للمياه المعدنية (ش.م.ع.)
National Mineral Water Company (SAOG)

Board of Directors resolutions' disclosure

The Board of Directors of National Mineral Water Company S.A.O.G (the **Company**), passed the following decisions at its meeting held on Thursday, 4 March 2021:

- Approved the Audited Financial Statements, Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Auditors Report, Corporate Social Responsibility Report of the Company for the year ended 31 December 2020 and recommended these reports for shareholders' approval in the forthcoming Annual General Meeting (**AGM**). Please see below a summary of the audited financial statements of the Company for the year ended 31 December 2020:

Period ended	31-Dec-20	31-Dec-19	Percentage change
(RO'000s)	Audited	Audited	
Revenues	7,211,741	6,908,600	4%
Cost of Sales	(4,591,441)	(4,286,794)	7%
Gross profit	2,620,300	2,621,806	0%
Other income	999	1,512	-34%
Selling and distribution expenses	(1,973,558)	(2,008,387)	-2%
General and administrative expenses	(500,242)	(519,359)	-4%
Finance costs (net)	(102,600)	(73,372)	40%
Provision for expected credit losses on trade receivables	(17,817)	(107,239)	-83%
Profit before tax	27,082	(84,999)	132%
Tax expense	-	(8,311)	
Net profit	27,082	(93,310)	129%

- Ratified the Related Party Transactions during the financial year ended 31 December 2020.
- Approved the Company's Corporate Social Responsibility (CSR) Policy and associated budget for the financial year ending 31 December 2021 and recommend it to shareholders for their consideration.
- Approved the decision to convene the AGM on Thursday, 25 March 2021.

For National Mineral Water Company SAOG


Iqbal Pathan
Head of Finance





الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

أصدر مجلس إدارة الشركة الوطنية للمياه المعدنية ش.م.ع.ع (الشركة) القرارات التالية في اجتماعه المنعقد يوم الخميس 4 مارس 2021:

- الموافقة على البيانات المالية المدققة، وتقرير مجلس الإدارة، وتقرير حوكمة الشركة، وتقرير مناقشة وتحليل الإدارة، وتقرير مدققي الحسابات، وتقرير المسؤولية الاجتماعية للشركة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020، والتوصية بهذه التقارير للموافقة عليها من قبل المساهمين في الجمعية العامة السنوية القادمة. يرجى الاطلاع أدناه على ملخص البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020:

نسبة التغيير	31 ديسمبر 2019	31 ديسمبر 2020	الفترة المنتهية
	مدققة	مدققة	ريال عماني 000
%4	6,908,600	7,211,741	الإيرادات
%7	(4,286,794)	(4,591,441)	تكلفة المبيعات
%0	2,621,806	2,620,300	اجمالي الربح
%34-	1,512	999	مصدر دخل آخر
%2-	(2,008,387)	(1,973,558)	مصاريف البيع والتوزيع
%4-	(519,359)	(500,242)	مصاريف إدارية وعمومية
%40	(73,372)	(102,600)	تكاليف التمويل (صافي)
%83	(107,239)	(17,817)	مخصص خسائر الائتمان المتوقعة على الذمم المدينة التجارية
%132	(84,999)	27,082	الربح قبل احتساب الضرائب
	(8,311)	-	حساب الضرائب
%129	(93,310)	27,082	صافي الربح

- التصديق على المعاملات مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020م

- الموافقة على سياسة المسؤولية الاجتماعية للشركة والميزانية المرتبطة بها للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021 والتوصية بها للمساهمين للنظر فيها.

- الموافقة على قرار عقد اجتماع الجمعية العامة السنوية يوم الخميس الموافق 25 مارس 2021م.

بالنيابة عن الشركة الوطنية للمياه المعدنية



Opellee

أقبال باتان
المدير المالي